



31 Mars - 2 Avril 2020
Paris Expo Porte de Versailles
FRANCE

SPONSORING

En tant que sponsor officiel, vous pouvez jouer un rôle très actif tout en assurant un impact positif pour votre société. De plus vous soutiendrez l'AFTPVA, organisatrice du Congrès EUROCOAT et du Dîner de Gala.

As an official sponsor you can play a very active role, while ensuring a positive impact for your company. Further you will support the Association, organizer of the EUROCOAT Congress and Gala Dinner.

SPONSOR DU CONGRES

2 000 € H.T.

Incluant votre logo sur tous les supports de communication (brochure, emailing, site web, etc.). Possibilité de diffusion d'un ou 2 objets publicitaires dans la salle du Congrès.

HOST THE CONGRESS

2 000 € excl. VAT

Included your logo placement on all information about the Congress (printed brochure, emailing, web site, etc.). Opportunity to display one or 2 advertising materials in the Congress room.

CLE USB DES CONFERENCES

Sponsoring exclusif

2 000 € H.T. (200 exemplaires)

Customisée avec votre logo.

FLASH DRIVE OF CONFERENCES

Exclusive sponsoring

2 000 € excl. VAT (200 items)

Customised with your logo.

SACOCHE POUR LES CONGRESSISTES

Sponsoring exclusif

2 000 € H.T. (300 sacoches)

Incluant votre logo sur la sacoche et votre documentation publicitaire.

BAGS FOR CONGRESS ATTENDEES

Exclusive sponsoring

2 000 € excl. VAT (300 bags)

Included your logo on the bag and your advertising leaflet inside.

DINER DE GALA – MERCREDI 1^{er} AVRIL

Exclusive sponsoring

3 500 € H.T.

Incluant huit places au dîner.

Logo sur les cartons d'invitation et sur le menu. Le dîner se déroulera à l'Auberge du Moulin Vert, Paris 14^e.

GALA DINNER – WEDNESDAY APRIL 1st

Exclusive sponsoring

3 500 € excl. VAT

With eight free participations in the gala dinner

Logo on invitation cards and menu cards. The Dinner will take place at Auberge du Moulin Vert, Paris 14^e.

- ♦ Une autre idée de sponsoring ? contactez-nous.
- ♦ Les prix s'entendent H.T. (TVA 20 %).
- ♦ Les logos et documents devront être fournis au format demandé par les organisateurs.

- ♦ Another sponsorship option in mind? Let us know.
- ♦ VAT (20 %) is not included.
- ♦ Logos and documents should be provided according to the request of the organizers.

Contact :

AFTPVA – EUROCOAT 2020
Marie-Odile Barkallah, Secrétariat du Congrès
5 rue Etex – F-75018 Paris
☎ + 33 (0)1 42 63 45 91
aftpva-mob@wanadoo.fr

